
DULFU bestyrelsesmøde. 

Lørdag den 4. februar 2023 kl. 10.00 på Fjelsted Skov Kro 

Deltagere: Per Horn (PH) 

Jørgen Gram (JG) 

Helge Hald (HE) 

Anders Jørgensen (AJ) 

Hans Havsager (HH) 

Mads Thomsen (MT) 

 Gæst: Thomas Olsgaard (TO) 

 Afbud fra Preben Bruhn Jensen (PBJ) 

Referent: Pernille Krogsgaard 

 

PH bød alle velkommen til Fjelsted Skov Kro.  

 

1. Referat fra seneste møde den 19. november 2022  

Referatet blev godkendt.  

 

Der var et par tilføjelser til dagens dagsorden. Valg af årets UL-medlem og KDA blev tilføjet 

under punkt 2 og Rotax kursus under punkt 4. 

 

2. Formanden 

a) Præsentation af evt. ny materielchef  

TO præsenterede sig selv og havde nogle betingelser for at indtræde i bestyrelsen. En af 

betingelserne var, at foreningen havde en bestyrelsesansvarsforsikring. Det har DULFU 

ikke i dag, så det fik sekretariatet til opgave, at få tilbud på.  

b) Fællesklubben Horsens Motorflyveklub 

Klubben har indsendt vedtægter, som er blevet godkendt af DULFU. Der er valgt en 

bestyrelse og vi har fået besked om, hvilke medlemmer der skal i fællesklubben.   

c) TS’s kommentarer til referatet fra TS’s tilsyn 

Efter tilsyn i sekretariatet, er referatet fra mødet sendt ud til alle medlemmer. 

Trafikstyrelsen havde efterfølgende et par kommentarer, som PH er i kontakt med 

Anders Madsen omkring.  

d) OPT-out 600 kg. 

Vi afventer fortsat en mødedato med TS. Når møde bliver aftalt, vil PH gerne have en 

referent fra sekretariatet med.  

e) Planlægning af repræsentantskabsmøde 

Flyvercafeen i Odense Lufthavn er reserveret. På valg i 2023 er PH, AJ og PBJ.   

PH tager kontakt til suppleanterne for at høre om de ønsker genvalg.  

Årets UL-medlem blev fundet.  

 

 

 



f) Temamøder 

Temamøder bliver gennemført i løbet af marts måned.  

Emner til temamøde blev drøftet. Emnerne bliver status OPT-OUT 600 kg, Fit for Flight, 

flyvesikkerhed og havarier.  

 

Indtil videre er følgende datoer reserveret.  

NULF + Randers den 4.marts 2023. 

Herning + Haderslev den 5. marts 2023. 

Ringsted + Fyn den 11. marts 2023. 

 

PH kontakter de relevante klubber for nærmere planlægning.   

 

g) Udmeldelse af KDA 

Forslag om udmeldelse af KDA skal stilles, som et forslag på repræsentantskabsmødet.  

 

3. Næstformanden 

Intet nyt. 

 

4. Materielområdet 

a) Rotax kursus 

JG har undersøgt muligheden for kursus hos Dan-Glide, men de har meldt tilbage, at de 

ikke har tid. JG har undersøgt andre muligheder. 

Der skal gerne være kursus både på Sjælland og i Jylland. TO vil gerne vise et 100 timers 

eftersyn og en gennemgang af karburator. MT oplyste, at de har nogle flymekanikere i 

NULF, som evt. kunne være behjælpelige.  

 

5. Uddannelsesområdet (HE) 

a) Ændrede helbredskrav til instruktører 70+  

Som det er nu skal instruktører over 70 år have en class 2 medical.  

HE har fået en forespørgsel om DULFU kunne ændre denne bestemmelse. Det blev drøftet, 

og bestyrelsen besluttede, at følge EASA’s krav, som er en LAPL medical.  

b) Instruktørkursus 2023, minimum deltagerantal 

HE vil sende information ud i februar måned om afholdelse af instruktørkursus i september, 

og oplyste, at min. deltagerantal skal være 5 stk.  

c) DRIVI 

Et system til registrering af flyveskoleelever, så vi kan se, at eleverne skoles på forsvarlig 

vis. Vores organisation er ikke større, så vi kan køre det på papir. Så DRIVI indføres ikke i 

DULFU. 

 d) I- og K-seminarer i 2023 

 Instruktørseminar er afholdt i 2022 og kontrollantseminarer er afholdt i 2021.  

 Der vil blive afholdt nye seminarer i 2023.  

 

 e) Skolechef og uddannelsesansvarlig i Sindal Flyveklub 

 Nuværende skolechef og uddannelseschef i Sindal FK har meldt sig ud af DULFU.  

 HE spørger om han kan påtage sig posterne, når han er med i DULFU’s bestyrelse, da det  

 er eneste mulighed klubben har. Bestyrelsen var enig om, at HE gerne måtte påtage sig  

 posterne.    

 



 

6. Flyvechef 

 AJ opfordrede bestyrelsen/medlemmer til at indtaste flyvetimer jf. fremsendte e-mail. 

Sekretariatet har sendt en rykker ud til medlemmerne.  

 JG spurgte til kvalitetssikring i klubberne. PH oplyste, at der var lavet ca. 5 tilsyn i 2022.  

 

7. Kasserer 

a) Vedtægtsændringer 

JG har lavet et oplæg til vedtægtsændringer, som blev gennemgået.  

Ændringerne kommer som forslag på Repræsentantskabsmødet.  

 b) Budget 2023 

 Nyt budget blev lavet. 

 c) Regnskab 2022 

 JG gennemgik regnskabet, som blev godkendt af bestyrelsen. 

 

 

8. Event 

MT er i gang med at arrangere ”et Danmark rundt” i 2023, hvor flere flyvepladser aflægges 

et besøg hen over en weekend. Næste Air Show er i Roskilde den 18-20. august 2023. Her 

vil DULFU være repræsenteret, i samarbejde med Albatros.  

 

9.  Sekretariatet 

      Får lavet indkaldelse til repræsentantskabsmøde og regnskab. Ellers kører det meget 

      tilfredsstillende. 

 

10. Eventuelt 

 

 

 

 

 


